



# MAS COLLECTION®

THE LUXURY OF FEELING AT HOME

Locations de demeures d'exception & services hôteliers sur mesure dans les Alpes

*Rentals of outstanding homes & personalized hotel services in the Alpilles*



## Villa N°19

### Eygalières

- **Capacité:** 10 personnes

Avec une vue imprenable sur le vieux village d'Eygalières, ce mas de 240 m<sup>2</sup> entièrement renové est une invitation à la détente. Ici, chacun vit en toute quiétude dans ce lieu unique et rare.

#### Ses atouts

- Sa piscine chauffée
- Sa situation au calme et au cœur du très prisé village d'Eygalières

#### Rez-de-chaussée

De l'entrée, la belle pièce à vivre donnant sur le jardin, se partage entre la cuisine ouverte entièrement équipée et la salle à manger munie d'une très belle cheminée. Dans le prolongement, un spacieux et lumineux salon ouvert sur la terrasse.

Deux grandes chambres profitent de leur salle de bain privée, dressing et d'un accès direct sur la terrasse. AC

**A l'étage :** Deux chambres doubles climatisées (ou twin), de décoration différente bénéficient d'une vue sur les Alpilles et se partagent une salle de bain.

**L'Annexe :** Coté piscine, un mazel indépendant de 31 m<sup>2</sup>, climatisé et disposant d'une grande chambre double avec terrasse privée, dressing et salle de bain.

**Le Jardin :** Le mas est construit sur un parc de 1 500 m<sup>2</sup> entièrement clos et arboré, au cœur du village.

Une grande piscine chauffée (12 X 4,5m), son pool house de 30 m<sup>2</sup> et jardin d'été.

Belles terrasses ombragées pour les repas. Plancha.

- **Maximum number of guests:** 10

With unrestricted views of the old village of Eygalières, this completely renovated Provençal house of 240 sq.m. allows you to relax. Everyone here enjoys complete tranquillity in this unique and rare place.

#### Highlights

- The heated swimming pool
- Its situation quiet, and the heart of the very famous village of Eygalières

**Ground Floor:** From the entrance, the beautiful living room overlooking the garden is divided between the fully equipped open kitchen and the dining room with a beautiful fireplace. In the extension, a spacious and bright living room opening onto the terrace.

Two large bedrooms benefit from their private bathroom, dressing room and direct access to the terrace. AC

**First Floor:** The two double bedrooms (or twin), each with a different decoration and AC, in front of the Alpilles share a bathroom.

**The Annex:** An independent air-conditioned small house of 31 sq.m., called "Mazel", air-conditioned and having a large double bedroom with private terrace, dressing room and bathroom.

**The Garden:** The house is built on a park of 1.500 sq.m.completely closed and located in the heart of the village. Olives trees, plants from Provence, lawn. A large heated pool (12 X 4.5m), pool house and summer seating area.

Beautiful shaded terraces for meals. Plancha.



Bastide des oliviers- 401 avenue Josep Franch Clapers- 13210 Saint-Rémy-de-Provence - FRANCE

info@mas-collection.com - T +33 (0)4 90 15 42 57 - M +33 (0)6 89 31 36 61

mas-collection.com

